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Anttolan koulun hankesuunnittelu
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SL § 120

Selostus: Anttolan koulu sijaitsee osoitteessa Ruokojärventie 9 58410 Haa -
pa kal lio. Koulurakennus on valmistunut vuonna 1957. Koulua on laa-
jen net tu vuonna 1987. Laajennusosaan on sijoitettu liikuntasali pu-
ku- ja pesutiloineen, keittiö, eteis- ja wc-tilat. Alkuperäisen kou lu ra-
ken nuk sen ns. asuntosiipi on osittain peruskorjattu koulun käyt töön
vuonna 2012, muu osa (mm. luokkatilat) rakennuksesta on al ku pe-
räi ses sä kunnossa. Koulurakennuksen pinta-ala on 1 626 hum2, 1
863 brm2 ja tilavuus 8 300 m3.

Oppilaspaikkaennusteen mukaan Anttolan kouluun tarvitaan tilat 3-5
perusopetusryhmälle ja 50-95 oppilaalle käsittäen luokat 1.-6.

Taulukko



  Sivistyslautakunnan 10.12.2020 § 88 kokouksessa käsitellyssä han-
ke suun ni tel mas sa selvitettiin kaksi vaihtoehtoa.

A. Alkuperäisen (vuonna 1957) osan luokkasiiven ja ns. asun to sii ven
peruskorjaus ja laajennusosan (vuonna 1987) il man vaih don uu si mi-
nen ja keittiön peruskorjaus.

  B. Alkuperäisen (vuonna 1957) osan luokkasiiven ja ns. asun to sii ven
purkaminen ja tilalle rakennettava pysyvä tai vuokrattava kou lu ra ken-
nus. Lisäksi laajennusosan (1987) ilmanvaihdon uu si mi nen.

  Sivistyslautakunta päätti kokouksessa hyväksyä Anttolan koulun han-
ke suun ni tel man vaihtoehdon B mukaisesti. Vaihtoehdon B kat sot tiin
mahdollistavan ter veel li set ja toimivat tilaratkaisut, tilojen es teet tö-
myy den ja muo dos tavan pienemmän riskin kuin vaihtoehto A.

Sivistyslautakunta esitti edelleen tekniselle lautakunnalle han ke suun-
ni tel man hyväksymistä ja sen jatkovalmistelua vaihtoehdon B mu kai-
ses ti.

  Tekninen toimiala on jatkanut hankesuunnitelman valmistelua. Toi mi-
ti la in si nöö ri Ritva Kutvonen on kertomassa han ke suun ni tel mas ta ko-
kouk ses sa.

  Jatkosuunnitelman ja pitkän aikavälin palveluverkkoon liittyvien suun-
nit te lun kannalta olennaista on se, miten pitkäksi aikaa kou lun ra ken-
nuk sen käyttöön sitoudutaan. Tämän hetkisten op pi las en nus tei den
perusteella Anttolan koulun oppilasmäärä lukuvuoden 2027-2028
oppilasennusteen mukaan on yhteensä 55 oppilasta, kun se tällä
hetkellä on 99. Oppilasmäärän vähenemisestä joh tu vas ta syystä
sekä palveluverkon kokonaisuuden tarkastelun mah dol lis ta mi sek si
on jatkovalmistelua varten linjattava se, jatketaanko suun nit te lua
pysyvän vai vuokra-aikaan sidotun vaihtoehdon mu kai ses ti.

(Valmistelu: sivistystoimenjohtaja Mikko Ripatti, p. 044 417 4202 toi-
mi ti la in si nöö ri Ritva Kutvonen, p. 044 417 4755, kou lu suun nit te li ja
Merja Leppänen, p. 044 417 4201)

Sivistystoimenjohtajan esitys:
Sivistyslautakunta esittää tekniselle lautakunnalle, että se oikeuttaa
tek ni sen toimialan käynnistämään vuokrattavan koulun han kin nan
Ant to lan koulun 3-5 opetusryhmää varten 5 vuoden vuok ra so pi muk-
sel la, tar vit taes sa käytetään optiovuosia.

Käsittely:  Toimitilainsinööri Ritva Kutvonen kertoi hankesuunnitelmasta.
Ritva Kutvonen poistui kokouksesta klo 17.54.



Puheenjohtaja Tommi Tuunainen teki seuraavan muutosesityksen:

"Sivistyslautakunta palauttaa asian uudelleen valmisteluun, koska uu-
del la valtuustokaudella ei ole asiasta käyty vielä poliittista kes kus te-
lua. Uudelleen valmistelussa sivistyslautakunta haluaa ver tai lua
edellisen lautakunnan 10.12.2020 § 88 päättämän vaihtoehto B:n ja
nyt esitetyn määräajaksi vuokrattavan koulun kustannus- ja muis ta
vaikutuksista sekä selvittämään Savonlinnan kaupungin suun ni tel mat
Anttolan ja lähialueen koulujen alueiden kaa voi tuk ses ta ja
kehittämisestä. Asia päätetään seuraavassa si vis tys lau ta kun nan
kokouksessa 21.10.2021."

Jäsenet Iida Hämäläinen ja Jari Smedberg kannattivat pu heen joh ta-
jan muutosesitystä.

Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty esittelijän pää tös esi tyk ses tä
poikkeava kannatettu esitys, oli asiasta suoritettava äänestys.

  Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä sivistystoimenjohtajan esi-
tyk sen puolesta annettiin 0 (nolla) jaa-ääntä ja puheenjohtaja Tom mi
Tuunaisen esityksen puolesta 10 (kymmenen) ei-ääntä (Tuu nai nen,
Blomerus, Hämäläinen, Ihalainen, Kuikka, Käyhkö, Hassinen, Nie me-
lä Smedberg, Visunen). Jäsen Heli Pitkänen oli poistunut ko kouk ses-
ta ennen äänestystä klo 18.05.

Puheenjohtaja totesi sivistyslautakunnan hyväksyneen pu heen joh ta-
jan muutosesityksen.

Päätös:   Sivistyslautakunta hyväksyi puheenjohtaja Tommi Tuunaisen muu-
tos esi tyk sen.

Toimenpiteet: Sivistysvirasto


